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ZAPISNIK 
 
sa sjednice Vijeća Mjesnog odbora LABIN KATURE održane dana 2. rujna 2021. u 
prostorijama Kluba umirovljenika u Labinu, Istarska 12, s početkom u 17.30 sati. 
 
Prisutni: Irene Smoković, predsjednica; Tijana Kocijel, članica; Giuliano Milevoj, član; Gracijela 
Milevoj, članica; Valdi Gobo, član; Ferzeta Okanović, članica; Aida Murtić Hodžić, članica 
 
Ostali: Valter Glavičić, gradonačelnik; Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, zaštitu okoliša i izdavanje akata za gradnju, Danijel Žužić, pročelnik 
Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i upravljanje imovinom 
Zapisničarka: Kristina Sinčić Smoković, viša savjetnica za pravne poslove 
 

Gradonačelnik grada Labina, Valter Glavičić uvodno pozdravlja sve prisutne te navodi 
da su u tijeku konzultacije sa Mjesnim odborima vezano uz izradu prijedloga Proračuna za 
2022. godinu, da će se danas raspravljati o prioritetima koje se odnose na Mjesni odbor Labin 
Kature te da je potrebno da Mjesni odbor uputi Gradu prijedloge koji bi se uvrstili u prijedlog 
Proračuna do dana 13. rujna 2021. godine. 

Potom predaje riječ Anamariji Lukšić, pročelnici Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, zaštitu okoliša i izdavanje akata za gradnju koja navodi da je su posljednjoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina dana 3. kolovoza 2021. godine donesene tri odluke koje se 
odnose na prostorno uređenje i to Odluka o izradi V. Izmjena i dopuna Prostornog plana 
uređenja Grada Labina, Odluka o izradi I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 
naselja Kapelica i Odluka o izradi V. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Labina i 
Presike. Odluka o izradi V. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Labina da se 
prvenstveno odnosi na izmjenu granica građevinskog područja za što da su građani najviše 
zainteresirani te poziva članove Mjesnog odbora da upoznaju građane da podnesu zahtjeve 
za izmjenom građevinskog područja ukoliko su za to zainteresirani. Zahtjeve da mogu poslati 
u Upravni odjel koji se onda evidentiraju te će se sa zahtjevima upoznati i izrađivač Plana. 
Dodaje da su u formiranju građevinskog područja ograničeni Županijskim prostornim planom 
te a onda ovise o broju stanovnika i postojećoj izgrađenosti. Na Mjesni odbor Labin Kature da 
se odnosi i Odluka o izradi V. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Labina i Presike 
koja se odnosi na brisanje dijela obilaznice istok koja ide od škole na Katurama preko Streljane 
prema Rapcu obzirom se mijenja jedan manji dio koji prolazi kroz naselje Čekadi. I u odnosu 
na taj Urbanistički plan poziva građane da iznesu svoje prijedlog i zahtjeve. Od kapitalnih 
projekata na ovom području koji je krenuo navodi Dom za starije čija izgradnja da teče po 
planu te pojašnjava da je u planu do kraja godine dovršiti građevinske radove, a u 2022. da bi 
se nastavilo s obrtničkim radovima, a u 2023. da bi bilo opremanje. Vezano uz izgradnju zgrada 
G1, G2 i G3 na Katurama navodi da se radi o privatnoj investiciji, a sve ono što se radi oko 
zgrade i to ceste, parkiralište, zelene  površine da se financira sredstvima komunalne naknade 
te da se radi o javnim površinama, a ne o dijelovima zgrade.  

     Danijel Žužić, pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i upravljanje 
imovinom navodi da je u posljednjih deset godina zaprimljeno oko 130 zahtjeva građana 
procijenjene vrijednosti 7-8.000.000 kuna te da je u posljednjim četiri godine uloženo oko 
3.000.000 kuna. Navodi da je ove godine riješen najkritičniji dio Istarske ulice od raskrižja 
prema Lidlu do marketa na Katurama a vrijednost radova da je iznosila oko 600.000 kuna. 
Ostali zahtjevi da se odnose na par upita za ceste na starim Katurama, postavljanje koševa i 
urbane opreme te da je postavljen upit za izgradnju dječjeg igrališta na području između 
dječjeg vrtića i košarkaškog igrališta kod jaslica. Navodi da je zaprimljen upit i za rekonstrukciju 
dječjeg igrališta kod Domusa koje je derutno te da postoji još ideja vezano uz daljnje uređenje 



dječjeg igrališta kod Doma zdravlja. Također da postoji par upita vezano uz rješavanje 
odvodnje. Ponavlja da građani svoje prijedlog mogu uputiti putem aplikacije Gradsko oko. 

Gracijela Milevoj pita da li će se krenuti u izgradnju drvarnica u Istarskoj ulici i ulici Sv. 
Mikule o čemu da se već godinama razgovara. Danijel Žužić odgovara da je unazad četiri 
godine bio napravljen idejni projekt za drvarnice u ulici Sv. Mikule u vrijednosti od 300.000 
kuna. Gracijela Milevoj navodi da je velika potreba stanara za izgradnjom tih drvarnica kao i 
za uređenjem okoliša na dijelu prostora gdje stanari sada odlažu drva za ogrjev.  

Valter Glavičić navodi da je potrebno da članovi Mjesnog odbora utvrde prioritete koji 
se odnose na Mjesni odbor Kature. 

Valdi Gobo navodi da su se zadnji puta našli na poligonu kada se govorilo da bi prioriteti 
bili izgradnja drvarnica i cesta od škole na Katurama do jaslica. Potvrđuje da prostor gdje se 
odlaže drvo za ogrjev u ulici Sv. Mikule često puca zbog čega da dolazi do ulegnuća terena. 
Valdi Gobo ujedno navodi da su ga mještani upozorili da su na spravama na dječjem igralištu 
kod Domusa čavli na koja se djeca mogu ozlijediti. Danijel Žužić odgovara da je igralište staro 
deset godina, da postoji potreba za zamjenom sprava no da je potrebno odrediti prioritete. 

Irene Smoković pita za postavljen zahtjev za izgradnju dječjeg igrališta na prostoru 
između dječjeg vrtića i jaslica na što Danijel Žužić odgovara da je vrijednost novog igrališta do 
150.000 kuna no da u blizini postoji i dječje igralište kod Domusa kojeg je potrebno popraviti. 
Anamarija Lukšić na predmetno navodi da će se izgraditi i dječje igralište kod novih zgrada 
koje se grade na Katurama. 

Tijana Kocijel navodi da u Istarskoj ulici ne nedostaje drvarnica za svu zgradu već za 
pet ulaza te predlaže da se najprije u proračun predvide sredstva za izgradnju tih drvarnica.   
  Irene Smoković smatra da bi komunalni redar trebao obilaziti prostor gdje stanari sada 
odlažu drva za ogrjev i upozoriti ih da se ne odlažu druge stvari jer da se ondje okupljaju 
štetočine. Ujedno navodi da se i pored kanti za smeće svašta odlaže. 
 Danijel Žužić navodi da se u bazi nalaze već dostavljeni prijedlozi i ukoliko ima novih 
prijedloga da će se oni razmatrati te da je potrebno da se od tih prijedloga odrede prioriteti koji 
bi se uvrstili u prijedlog Proračuna za 2022. godinu. 
 Valter Glavičić navodi da od iznosa koji se utroši na redovno održavanje, struju, 
navodnjavanje i ostalo, preostane određeni iznos sredstava koji se onda raspodjeljuje na 
sedam mjesnih odmora na koji način da svakom mjesnom odboru pripadne oko 300-400.000 
kuna. Zbog toga da je potrebno da svaki mjesni odbor odredi svoje prioritete. 
 Gracijela Milevoj ponovno ističe potrebu za izgradnju drvarnica kao i za uređenje tog 
prostora na što Irene Smoković navodi da možda ne postoji potreba da se ove godine svima 
izgradi drvarnica već da se radi u fazama. Ujedno ističe potrebu da se stavi novi sloj asfalta 
na parkiralištu između ulaza u zgrade u ulici Sv. Mikula i ceste jer da se tamo često kopalo. 
 Aida Murtić Hodžić navodi da i dalje postoji potreba i za asfaltiranjem trotoara i prilaza 
ulazima kod zelene zgrade. Danijel Žužić navodi da je prema procijeni trošak tih radova oko 
200.000 kuna. 
 Tijana Kocijel navodi da postoji potreba da se par rasvjetnih tijela u Istarskoj ulici 
pomaknu jer da se sada nalaze unutar parkirnih mjesta koja su ne unazad par godina 
proširivala.  
 Irene Smoković navodi da i dalje postoji potreba za postavljanje novog asfalta u 
Istarskoj ulici od škole na Katurama do marketa. Ujedno je navela da postoji zahtjev za 
uređenjem zelene površine ispred marketa na Katurama na način da se posadi ljekovito bilje. 
 Ferzeta Okanović navodi da je potrebno da se postavi više koševa na šetnici na 
Katurama kao i koševa za pse. 
  
Dovršeno u 18,20 sati.                                     

                                                                                              PREDSJEDNICA 
                                                                                              Irene Smokokvić, v.r. 

Dostaviti: 
1. Irene Smoković, predsjednica 
2. Grad Labin-web 
3. Arhiva 


